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1. Nyt fra elevrådet/eleverne.  

Elevrådsrepræsentanterne har været samlet for første gang. Formand og 
næstformand er blevet valgt. Det blev henholdsvis Rasmus Secher fra 9.B og Mark 
Drongesen fra 8.C. 
 

2. Høring vedrørende skolebuskørsel. 
Ifølge bekendtgørelsen om befordring af elever i folkeskolen ”skal 
kommunalbestyrelsen indhente udtalelse om ordningens nærmere tilrettelæggelse, 
herunder om ruter og opsamlingssteder, afgangstider og ventetider, fra de berørte 
skolebestyrelser.” Bestyrelsen skal kun udtale sig om de lukkede ruter. Busserne 
kører i 3 sløjfer, der samles til en bus på Møllehøjskolen, som så kører til Overlund 
Skole. Skolebussen er på Overlund Skole klokken 7.50. Hjemkørslen er klokken 
15.10. De konkrete ruter på ”sløjferne” tilrettelægges ud fra børnenes konkrete 
bopæl. Midttrafik der kører de åbne ruter, spørger hvert år i marts måned Overlund 
Skole om der er kommentarer til køreplanen. Her vil vi forsøge at få Midttrafik til at 
koordinere de nye køreplaner med skolens nye ringetider. 
Bestyrelsen har ikke ønsker til ændringer. 
 

3. Planlægning af bestyrelsens arbejde. 
 Kan vi allerede nu sætte punkter på i et årshjul? Faste tilbagevendende 
begivenheder og et større arbejde med at få nye principper om: 
skolehjemsamarbejdet, forældreansvar og ordensregler/værdiregelsæt. Derudover 
er der temaer og punkter, som den nye bestyrelse bør orienteres om f.eks. Tidlig 
Opsporing og Indsats, TOPI. 
Bestyrelsen nedsætter en arbejdsgruppe bestående af: Kenneth Georg 
Nyizsnyansky, Nikolaj Aarø-Hansen og Peter Rasmussen. Udvalget kommer med 
et udkast til et årshjul.  
 

4. Princip for skolehjemsamarbejdet. 
Grundet skolereformen og lærernes nye arbejdstid, bør vi som noget af det første 
have et nyt princip for skolehjemsamarbejdet. Der arbejdes allerede med nye ideer. 
Bestyrelsen vil på næste møde arbejde videre med de erfaringer som er indsamlet 
fra de igangværende forældremøder og input fra afdelingerne. Herefter vil der ske 
en drøftelse af om der skal udarbejdes principper for skolehjemsamarbejdet.  
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5. Skolebestyrelsens forretningsorden. 
Viborg Kommunes Styrelsesvedtægt for skoler præciserer skolebestyrelsens 
arbejde i forhold til folkeskoleloven. Skal vi have præciseret rammerne yderligere 
gennem vores egen forretningsorden?  
Charlotte Grønning og Peter Rasmussen vil indsamle forretningsordener fra andre 
skolen evt. også fra andre kommuner. Punktet vil blive indarbejdet i årshjulet.  
 

6. Ryste sammen arrangement for bestyrelsen. 
Skal vi have et fælles arrangement, hvor vi lærer hinanden at kende på en anden 
måde, end gennem de formelle møder?  
Tages op senere. 
 

7. Princip for kommunikation. 
Bør skolen have et princip for kommunikation? Der er forskellige oplevelser af 
skolens kommunikation navnlig i forhold til skolereformen. Orientering og foreløbig 
drøftelse.  
Bestyrelsen drøftede forskellige erfaringer omkring skolereformen mm. Og der var 
enighed om at have fortsat fokus på fremadrettet god og rettidig kommunikation. 
Vi bør også bestræbe os på at fortælle de gode historier efterhånden som de 
opstår. 
  

 
8. Princip for modtagelse af nye elever. 

Bestyrelsen har modtaget et forslag om princip for modtagelse af nye elever.     
Orientering og drøftelse.  
Overlund Skole udarbejder et Ikon på skoleintra, ”velkommen til Overlund Skole”, 
hvor vi overordnet fortæller om at være ny på Overlund Skole.  
Peter Rasmussen sender et svar til forældrene, der har fremsat forslaget om 
udarbejdelse af princip for modtagelse af nye elever.  
 

       9.   Køleskabe til eleverne på skolen. 
Bestyrelsen har modtaget forslag om køleskabe på skolen.  
Bestyrelsen er enig om, at der ikke skal sættes køleskabe i klasserne. De SFO 
køleskabe der er i forvejen må gerne benyttes til skolebrug af indskolingselever i 
det omfang der er plads til madpakkerne.   
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     10.   Trafikken på Tværvej. 
Skolen og bestyrelsen har fået henvendelser fra forældre i forbindelse med 
afskaffelsen af skolepatruljen på Tværvej efter, at SFO’en er flyttet over på skolen.  
Peter Rasmussen har taget kontakt til politiet, og bedt dem tage stilling til om 
skolevejen ved Tværvej er en farlig skolevej og hvis ja, hvordan kan den gøres 
trafiksikker.  
Politiet vil vende tilbage inden udgangen af denne måned.  
Peter Rasmussen tager kontakt til Park og Vej med ønske om at gøre vejen 
trafiksikker. 
Punktet vil blive taget op på et kommende bestyrelsesmøde.  
 

      11.  Dialogbaserede aftaler. 
Formanden for skolebestyrelsen samt en medarbejderrepræsentant fra 
skolebestyrelsen er sammen med skolens ledelse inviteret til et møde om de nye  
dialogbaserede aftaler den 7. oktober klokken 17.-20.  
 

       12.  Analyse og struktur på skoleområdet. 
  Børne- og Ungdomsudvalget indkalder til dialogmøde om ny skolestruktur 

   Tirsdag d. 23. september – forventeligt kl. 19 – 21. orientering.  
 
 

 13.  Datoer for bestyrelsesmøderne. 
Medbring kalender. vi har i realiteten kun konfirmeret den 20.8 og den 10.9.             
Ledelsen har et problem med den 22.10. Mødet flyttes til den 29. oktober. 3/12, 
28/1, 20/5, 17/6. Mødet den 11.3 flyttes til et endnu ikke fastlagt tidspunkt. 
 

 14.  Nyt fra skolen. 
Lærerrepræsentanterne Winnie Linaa Sørensen og Mette Schütten fortalte om, 
hvordan der arbejdes med delelementer af reformen, f.eks. hvordan kan vi forbedre 
øvetiden/studietiden. Folkeskolens 200 års jubilæum er lærerne i fuld gang med at 
forberede. Overlund Skoles kor er blevet udvalgt til at synge ved et arrangement for 
alle byens skoler i uge 41.  
For at forældrene i indskolingen kan følge med i børnene hverdag er der i indskolingen 
har lærerne i indskolingen aftalt at de hver uge informerer forældrene enten via 
ugeplan eller forældrebrev. 
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 15.  Meddelelser. 
   Charlotte Grønning Aaen er indtrådt i bestyrelsen på Ungdomsskolen. 
  Implementeringen af  “Bring your own device” bliver forsinket  pga. IT problemer. 
 

 16.   Evt.  
Ingen punkter 

 
 
 
BH 
17.09.2014 


